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KUNNSKAPSARK (7.1) 

SKRIVE EN LETTLEST ARTIKKEL 

 

• En lettlest artikkel kan formidle forskning. 

• En artikkel som er lettlest har litt enklere tekst enn hva andre 

artikler har.  

• Det bør være korte setninger.  

• Lettleste artikler bør ha litt større skrift. 

• Det bør ikke være lange ord.  

• Det bør ikke være vanskelige ord.  

• Noen ord om forskning kan være vanskelige.  

• Vanskelige ord bør forklares slik at den som leser kan forstå hva 

det betyr.  

• Det kan gjerne være større linjeavstand. 

• Bilder eller symboler skal gjøre det lettere å forstå teksten.  

• Slike figurer kan være tabeller, kakediagram, tekstbokser eller 

smileys, legoklosser 

 

Her kan du se et eksempel på en lettlest artikkel fra et prosjekt om 

selvbestemmelse: 

https://stiftelsensor.no/nyheter/item/det-er-viktig-a-bestemme-selv 
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